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PROTOKÓŁ nr 7.2021 

 

z obrad XXXIV Nadzwyczajnej Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  26 lipca 2021 r. 

godz. 14:00, w Miejskim Centrum Kultury w Radłowie 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera            Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Paweł Jachimek            Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

4. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Adam Radamski                  Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

6. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

7. Pani Justyna Zborowska      Radna Rady Miejskiej w Radłowie  

8. Pan Kamil Kurzawski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

9. Pan Wojciech Rudziński     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

10. Pan Jerzy Żurowski            Wiceprzewodniczacy Rady Miejskiej 

11. Pan Krzysztof Jasek      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Pani Małgorzata Woźniak     Radna Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pani Marta Cegielska                                   Skarbnik Gminy 

4. Pan Tomasz Sławieniak              Radca Prawny 

5. Pan Andrzeja Janicki         Inspektor UM w Radłowie 

6. Pan Franciszek Kądziela   Inspektor UM w Radłowie 
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Ad. 1. 

 

Posiedzenie XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził 

przewodniczący Pan Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych 

gości. 

 

Ad. 2. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: odczytania i przyjęcia 

porządku obrad XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 25 czerwca 2021 r.  

4. Zgłaszanie interpelacji Radnych 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021. 

c) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. 

d) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku w Radłowie prowadzonym 

przez Gminę Radłów 

e) wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości dotychczasowemu najemcy w Zabawie 

f) wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie nieruchomości dotychczasowemu 

użytkownikowi   

g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu dzierżawcy w 

Biskupicach Radłowskich 

6. Informacja z działalności Burmistrza miedzy sesjami       

7. Odpowiedź na Interpelacje Radnych   

8. Wolne wnioski i zakończenie obrad XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Radłowie  

Głosowanie za: 12 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 
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W obradach Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 12 radnych.   

  

Ad. 3. 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: Przyjęcie protokołu z 

XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  25 czerwca 2021 r. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć protokół bez czytania. 

Głosowanie za nieodczytywaniem protokołu: za: 12 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu   

i nikt nie był przeciw. 

Przystąpiono do głosowania przyjęcia protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z 

dnia  25 czerwca 2021 r. 

Głosowanie: za: 12 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

 

Ad. 4. 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: Zgłaszanie interpelacji 

Radnych 

Pan Madej poprosił o spotkanie na komisjach i zajęciem się sprawa pobierania opłat za wstęp 

na akwen wodny od mieszkańców Gminy Radłów. 

Pan Jachimek interpelacja pisemna w sprawie zajęcia stanowiska na temat drzewa obok 

poczty. 

Przybył Pan Radny Kamil Kurzawski 

Ad. 5. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej 
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Pan przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Skarbnik 

na posiedzeniu wspólnym Komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania:  

13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Uchwała Nr XXXIV/313/2021 

 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Jasek Krzysztof X   

2 Małgorzata Woźniak X   

3 Madej Zbigniew X   

4 Zborowska Justyna X   

5 Jachimek Paweł X   

6 Nasiadka Piotr X   

7 Padło Bogdan X   

8 Rudziński Wojciech X   

9 Śmiałkowski Piotr X   

10 Kapera Piotr X   

11 Adam Radamski X   

12 Kurzawski Kamil X   

13 Jerzy Żurowski X   

 

 

b) zmiany  uchwały budżetowej na rok 2021 

 

Pan przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Skarbnik 

na posiedzeniu wspólnym Komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania:  

13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.  

Uchwała Nr XXXIV/314/2021 
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Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Jasek Krzysztof X   

2 Małgorzata Woźniak X   

3 Madej Zbigniew X   

4 Zborowska Justyna X   

5 Jachimek Paweł X   

6 Nasiadka Piotr X   

7 Padło Bogdan X   

8 Rudziński Wojciech X   

9 Śmiałkowski Piotr X   

10 Kapera Piotr X   

11 Adam Radamski X   

12 Kurzawski Kamil X   

13 Jerzy Żurowski X   

 

 

c) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami. 

Pan Piotr Kapera powiedział, że temat był omówiony przez podinspektora UM w Radłowie 

Pana Wiesława Głowę  

Pan Piotr Kapera zapytał,  czy są jeszcze pytania. 

Brak pytań. 

Pan Żurowski złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania:  

13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.  

Uchwała Nr XXXIV/315/2021 

 

 

 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Jasek Krzysztof X   

2 Małgorzata Woźniak X   

3 Madej Zbigniew X   

4 Zborowska Justyna X   

5 Jachimek Paweł X   

6 Nasiadka Piotr X   
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7 Padło Bogdan X   

8 Rudziński Wojciech X   

9 Śmiałkowski Piotr X   

10 Kapera Piotr X   

11 Adam Radamski X   

12 Kurzawski Kamil X   

13 Jerzy Żurowski X   

 

 

 

d) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku w Radłowie 

prowadzonym przez Gminę Radłów 

Pan Piotr Kapera powiedział, że temat był omówiony przez podinspektora UM w Radłowie 

Pana Wiesława Głowę  

Pan Piotr Kapera zapytał,  czy są jeszcze pytania. 

Pan Kurzawski uważa, że cena w wysokości 17 % minimalnego wynagrodzenia jest stanowczo 

za wysoka i proponuje obniżenie do 14 % minimalnego wynagrodzenia. 

Pan Burmistrz zaproponował obniżenie stawki żywieniowej z 9 zł do 8 zł i pozostawienie opłaty 

na poziomie 17 % minimalnego wynagrodzenia. 

Głosowanie wniosków: 

1. Wniosek Pana Kurzawskiego : wyżywienie 9 zł i opłata 14 % minimalnego 

wynagrodzenia. 

Głosowanie : za 1 radny, przeciw 9 radnych, wstrzymujących się 3  radnych. 

2. Wniosek Pana Burmistrza: opłata 17 % minimalnego wynagrodzenia, wyżywienie 8 zł. 

Głosowanie: za 11 radny, przeciw 0 radnych, wstrzymujących się 2  radnych. 

Pan Piotr Kapera zapytał,  czy są jeszcze pytania. 

Brak pytań. 

Pan Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy technicznej na wprowadzenie zmian do projektu 

uchwały 

Wznowienie obrad 
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Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie uchwały: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.  

Uchwała Nr XXXIV/316/2021 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Jasek Krzysztof X   

2 Małgorzata Woźniak X   

3 Madej Zbigniew X   

4 Zborowska Justyna   X 

5 Jachimek Paweł X   

6 Nasiadka Piotr X   

7 Padło Bogdan X   

8 Rudziński Wojciech X   

9 Śmiałkowski Piotr X   

10 Kapera Piotr X   

11 Adam Radamski X   

12 Kurzawski Kamil  X  

13 Jerzy Żurowski X   

 

 

e) wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości dotychczasowemu najemcy w 

Zabawie 

Pan Piotr Kapera powiedział, że temat był omówiony przez inspektora UM w Radłowie Pana 

Tadeusza Cieślę  

Pan Piotr Kapera zapytał,  czy są jeszcze pytania. 

Brak pytań. 

Pan Żurowski złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania:  

13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.  

Uchwała Nr XXXIV/317/2021 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Jasek Krzysztof X   

2 Małgorzata Woźniak X   

3 Madej Zbigniew X   

4 Zborowska Justyna X   

5 Jachimek Paweł X   

6 Nasiadka Piotr X   

7 Padło Bogdan X   

8 Rudziński Wojciech X   
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9 Śmiałkowski Piotr X   

10 Kapera Piotr X   

11 Adam Radamski X   

12 Kurzawski Kamil X   

13 Jerzy Żurowski X   

 

 

f) wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie nieruchomości dotychczasowemu 

użytkownikowi   

Pan Piotr Kapera powiedział, że temat był omówiony przez inspektora UM w Radłowie Pana 

Tadeusza Cieślę  

Pan Piotr Kapera zapytał,  czy są jeszcze pytania. 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania uchwały 

Głosowanie uchwały: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.  

Uchwała Nr XXXIV/318/2021 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Jasek Krzysztof X   

2 Małgorzata Woźniak X   

3 Madej Zbigniew X   

4 Zborowska Justyna X   

5 Jachimek Paweł X   

6 Nasiadka Piotr X   

7 Padło Bogdan X   

8 Rudziński Wojciech X   

9 Śmiałkowski Piotr X   

10 Kapera Piotr X   

11 Adam Radamski X   

12 Kurzawski Kamil X   

13 Jerzy Żurowski X   

 

 

g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu 

dzierżawcy w Biskupicach Radłowskich 
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Pan Piotr Kapera powiedział, że temat był omówiony przez inspektora UM w Radłowie Pana 

Tadeusza Cieślę  

Pan Piotr Kapera zapytał,  czy są jeszcze pytania. 

Brak pytań. 

Pan Żurowski złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania:  

13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.  

Uchwała Nr XXXIV/319/2021 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Jasek Krzysztof X   

2 Małgorzata Woźniak X   

3 Madej Zbigniew X   

4 Zborowska Justyna X   

5 Jachimek Paweł X   

6 Nasiadka Piotr X   

7 Padło Bogdan X   

8 Rudziński Wojciech X   

9 Śmiałkowski Piotr X   

10 Kapera Piotr X   

11 Adam Radamski X   

12 Kurzawski Kamil X   

13 Jerzy Żurowski X   

 

Ad. 6. 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Informacja z działalności Pana Burmistrza między sesjami. 

Pan Burmistrz powiedział, że na terenie gminy są realizowane inwestycje na znaczną kwotę. 

Remont ZESUW, termomodernizacja w Zabawie, parking Wola Radłowska i Niwka obok 

szkoły, kanalizacja w Łęce Siedleckiej oraz inne. W sprawie pałacu Dolańskich to Powiat 

Tarnowski podjął uchwałę o jego sprzedaży pomimo naszych pism i próśb. Nie chcę się 

zgodzić na sprzedaż takiego zabytku i takiego pięknego pałacu. Zapraszam na koncert 

orkiestry z Domosławic w dniu 14 sierpnia oraz na Dożynki Gminne w dniu 21 sierpnia. W 

piątek podpisano akt notarialny przekształcający zakład budżetowy w spółkę. Na 

uroczystościach Akcji III Most było obecnych 4 radnych. 
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Ad. 7. 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Odpowiedź na interpelacje Radnych 

Pan Burmistrz odpowiedział, że istotnie będzie pielęgnacja tego drzewa ale po opinii 

dendrologicznej. 

Kolejną interpelacją była sprawa akwenu  Radłowie i również jestem za takim spotkaniem. 

 

      Ad. 8. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Wolne wnioski i zakończenie obrad XXXIV Nadzwyczajnej  Sesji Rady Miejskiej w 

Radłowie. 

Pan Kochańczyk zaprosił Radnych na spotkanie w terenie a nie na Sali obrad, gdzie nic nie 

mogą zobaczyć. 

Pa Madej powiedział, że jego interpelacja była luźna i miała na względzie rozwój tego terenu. 

Pan Kochańczyk wyjaśnił radnym, że musi pobierać opłaty ponieważ turyści zostawiają 

ogromne ilości śmieci a ich zagospodarowanie jest bardzo drogie. Jestem chętny na spotkanie 

w terenie, nie boję się konfrontacji i zmierzam wystąpić o dzierżawę na kolejne lata. 

Pan Kapera zapytał co z samochodami wjeżdżającymi od ulicy Leśnej. Pan Przewodniczący 

uważa, że jest zbyt mało osób zatrudnionych do pilnowania porządku.  

Pan Kochańczyk wyjaśnił, że nie jest od pilnowania kto wjeżdża od ulicy Leśnej. 

Pan Radamski zaprosił radnych i wszystkich mieszkańców Gminy Radłów na dożynki w dniu 

21 sierpnia 2021 roku. 

Pan Jachimek zapytał kiedy rusza PSZOK 

Pan Armatys wyjaśnił, że czekamy jeszcze na indywidualną interpretację z Krakowa i może 

niedługo ruszymy. 
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Pan Kita poinformował radnych nowych taryfach a co za tym idzie o 9 % podwyżce, gdyż 

Wody polskie zastrzegły, że taryfy nie powinny wzrosnąć w wysokości dwóch cyfr. 

Pan Madej zapytał kiedy będą obowiązywać nowe taryfy 

Pan Kita odpowiedział, że obowiązują od dnia 1 lipca 2021 roku.  

Pan Burmistrz przedstawił ceny: 

1. woda: 4,04 zł. 

2. Kanalizacja: 7,61 zł 

W sumie daje 11,65 za m3  

Pan Dybisz nawiązał do drogi gminnej obok Pana Opiły i powiedział, że został już tylko 

nieduży kawałek do wyasfaltowania, a Pan Opiła nie może wyjść ze swojej posesji nie 

brodząc w wodzie.  

Pan Burmistrz odparł, że zgłosił tą drogę do Ładu Polskiego. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Pan Przewodniczący zakończył obrady XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                          

w Radłowie. 

 

 

Protokolant                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie     

                                                                                                                                          


